
 

 

 

 

Program zasedání: 

1. Úvod, přivítání 

2. Schválení zápisu z minulého zasedání VV ČOV  

3. Informace členů VV 

a) Aktualizace  Statutu ČKSOI v souladu se Stanovami ČOV (F. Šuman) 

4. Zpráva předsedy ČOV  

a) Zákon o sportu – informace  

b) Vědecko-výzkumná podpora sportovní reprezentace (High performance program)  

c) Úrazové pojištění pro sport od 1. 2. 2025 

d) Doplňkové dobrovolné pojištění pro sport  

5. Sportovní agenda 

a) EYOF Bakuriani 2025 (Gruzie) 

b) EYOF Skopje 2025 (Makedonie) 

c) SH Chengdu 2025 (Čína) 

6. ODM 

a) ODM 2025 (MSK), ODM 2026 (Praha) 

7. Ekonomika ČOV   

a) Hospodaření ČOV 2024 

b) 1. varianta návrhu rozpočtu ČOV 2025 

8. Mezinárodní agenda 

a) 54. Valné shromáždění EOV – volební (Frankfurt) 

b) IOC Session 2027 – informace  

9. Plán akcí na další období 

10. Různé 

a) Termíny VV ČOV a Pléna ČOV 2025 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ VV ČOV Číslo/datum: 10 / 16. 12. 2024 

Místo: 
Česká národní banka 
Na Příkopě 28, 115 03 Praha 1 

Přítomni: 

J. Kejval,  Z. Haník, M. Hnilička,  R. Kumpošt, F. Šuman, L. Varhaník, 

J. Bloudek,   M. Bohman, P. Hulinský, M. Ježdík, A. Kliment, H. Moučková,  K. Neumannová, 

O. Plachá, J. Pollert,  P. Ryška, Š. Strachová,  O. Svojanovský,  G. Waage   

Omluveni: P. Fousek,  N. Kučerová, Z. Sýkora,  M. Pakosta, 

Hosté: M. Doktor, P. Graclík, A. Károlyi  A. Kindová, J. Létal, M. Popelová,  

Zapsala: M. Popelová 

Ověřil: J. Kejval 



 

   

  

1. ÚVOD, PŘIVÍTÁNÍ 
J. Kejval zahájil zasedání, přivítal přítomné členy VV ČOV a hosty. 
 
 

2. SCHVÁLENÍ ZÁPISU Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ VV ČOV 
J. Kejval projednal zápis ze zasedání VV ČOV 21. 10. 2024.  

USNESENÍ 

U2/1/16-12-2024 VV ČOV schvaluje zápis ze zasedání VV ČOV dne 21. 10. 2024. 

 

3. INFORMACE ČLENŮ VV ČOV 

Úvodem J. Kejval gratuloval F. Šumanovi ke zvolení prezidentem Mezinárodní florbalové federace.  

 

A. Kliment představil nové publikace ČOA Londýn 1908 a Paříž 2024, okomentoval uplynulé aktivity ČOA. 

Závěrem předložil VV ČOV návrh na přijetí nového člena Rady ČOA prof. Tomáše Zimy, který nahradí 

zesnulého Josefa Dovalila.  

O. Svojanovský informoval o průběhu VH ČKO, která zvolila nové předsednictvo na období 2025 – 2028 

(seznam členů přílohou). Novým předsedou se stal Pavel Benc a 4 místopředsedy J. Adam, V . Korunka, Š. 

Kašpárková a O. Svojanovský. 

M. Ježdík informoval, že se podílíme spolu se sportovními fakultami a Palestrou na projektu Měřitelnost 

ekonomického přínosu velkých sportovních akcí v  ČR a jejich trvalé udržitelnosti (TAČR). 

Z. Haník avizoval termín předávání cen Trenér roku 16. 3. 2025. 

 

F. Šuman informoval, že 4. 12. 2024 proběhla VH ČKSOI, kde byla schválena úprava Statutu ČKSOI tak, 

aby byl v  souladu s novými Stanovami ČOV. 

 

Š. Strachová informovala, že 19. 11. 2024 proběhlo volební zasedání ČKFP, kde byla zvolena předsedkyní 

na další volební období, místopředsedy se stali M. Doktor a J. Ježek. Dále zmínila uplynulý kemp pro 

učitele, který se uskutečnil ve Špindlerově mlýně v  rámci Olympijského víceboje a je důležitou 

vzdělávání. 

 

K. Neumannová zhodnotila projekt Duální kariéra, kde průběžně roste poptávka po podpoře 

vzdělávacích programů. 

 

USNESENÍ 

U3/1/16-12-2024 VV ČOV schvaluje členství prof. Tomáše Zimy v Radě České olympijské akademie. 

U3/2/16-12-2024 VV ČOV bere na vědomí nové složení předsednictva Českého klubu olympioniků, 

zvolené na Valné hromadě ČKO dne 6. 12. 2024. 

U3/3/16-12-2024 VV ČOV schvaluje nové znění Statutu ČKSOI. 

U3/4/16-12-2024 VV ČOV schvaluje nové složení předsednictva ČKFP. 

 

 

 



 

4. ZPRÁVA PŘEDSEDY ČOV 

J. Kejval informoval o: 

- Zasedání ANOC, které se nově bude konat 1x za dva roky , zmínil velký tlak na úspory. 

- Pro účast Rusů a Bělorusů na ZOH 2026 zatím platí stejná pravidla jakou na uplynulých letních hrách.  

- Espotrs Olympic Games se z největší pravděpodobností odloží na rok 2026 nebo 2027. 

- Podpisu memoranda s IKEM o spolupráci při péči o sportovce trpící diabetem. 

- Kolizi termínů disciplín, v nich soutěží na ZOH E. Ledecká, probíhá diskuse s MOV. 

- Udělení ceny V. Čáslavské K. Emmons. 

 

a) Zákon o sportu 

Zákon nebyl zatím načten do eKLEP platformy a v tuto chvíli není jasné, jestli bude do voleb 

projednáván PS PČR. 

b) Vědecko-výzkumná podpora sportovní reprezentace (High performance program)  

Prezentace dosavadního průběhu projektu proběhla v  Dříteči, v současnosti se věnuje těmto 

tématům: Vysokohorská a hypoxická příprava, Umělá inteligence, Svalová typologie, Prevence a 

terapie zdravotních komplikací, Spojení sportovního talentu s  propriocepcí.  Svazy obdržely výzvu 

k navržení nových témat. 

Diskuze: Z. Haník, M. Hnilička, M. Ježdík 

  

c) Úrazové pojištění pro sport od 1. 2. 2025 

Proběhlo VŘ, byl vyhodnocen vítěz, čeká se na odvolací lhůtu. Nejlepší nabídku předložila UNIQUA.  

Jedná se o pojistku vhodnou pro vážné úrazy.  

 

d) Doplňkové dobrovolné pojištění pro sport 

Z úrazového pojištění byly vyjmuty běžné úrazy, proto proběhlo jednání o doplňkovém 

dobrovolném pojištění, které by uzavírali sportovci přímo s  pojišťovnou. Jedná se o produkt, který 

není zatím na trhu, máme nabídku od pojišťovny Colonnade, která by produkt připravila za 

přijatelných podmínek. 

 

USNESENÍ 

U4/1/16-12-2024 VV ČOV bere na vědomí informaci o průběhu výběrového řízení na Úrazové 

pojištění pro sport od 1. 2. 2025 a ukládá zahájit jednání s pojišťovnou Colonnade ve věci realizace 

doplňkového dobrovolného pojištění. 

 

5. SPORTOVNÍ AGENDA 

M. Doktor komentoval přípravu EYOF 2025 v Bakurianni. Bezpečnostní situace v Gruzii je 

monitorována ve spolupráci s Ministerstvem zahraničí. Je plánována doprava armádními speciály, 

čeká se na projednání vládou ČR. 

M. Doktor dále poskytl informaci k EYOF 2025 ve Skopje, kde bohužel nemáme zástupce v  týmových 

sportech, na SH v ChengDu máme momentálně 105 nominovaných sportovců.  

Diskuze: Z. Haník, M. Hnilička, R. Kumpošt 

USNESENÍ  

U5/1/16-12-2024 VV ČOV bere na vědomí přednesené informace.  

 



 

 

 

6. ODM 

F. Šuman mimo jiné informoval, že příprava na ODM 2025 v MSK intenzivně finišuje, MŠMT 
potvrdilo kraji financování. Příprava letní ODM 2026 v Praze rovněž běží dle plánu. 

           USNESENÍ 

U6/1/16-12-2024 VV ČOV bere na vědomí předloženou informaci o stavu příprav na zimní  ODM 

2025 a letní ODM 2026. 

 

7. EKONOMIKA ČOV 

L. Varhaník hovořil vývoji hospodaření za rok 2024, rozpočet se daří dodržovat ve všech kapitolách. 

Renty pro bývalé olympioniky byly vyplaceny. Dále informoval o vratce NSA ve výši cca 9 mil. Kč, 

která bude provedena k 31. 1. 2025. 

L. Varhaník předložil 1. variantu návrhu rozpočtu ČOV na rok 2025 a stručně okomentoval základní 

principy jeho tvorby. 

Diskuze: J. Pollert 

USNESENÍ 

U7/1/16-12-2024 VV ČOV bere na vědomí předloženou informaci o hospodaření ČOV 2024. 

VV ČOV schvaluje 1. variantu návrhu rozpočtu ČOV na rok 2025. 

 

8. MEZINÁRODNÍ AGENDA 

R. Kumpošt informoval o schůzce Středoevropských olympijských výborů v  Budapešti. Dále zmínil, že 

exekutiva MOV doporučila jako pořadatelskou zemi IOC Session v roce 2027 Dominikánskou 

republiku z geopolitických důvodů. Na jaře proběhnou volby do exekutivy EOV, ČOV podpoří 

kandidaturu Danky Bartekové. V září 2025 proběhne v Praze volební zasedání exekutivy WADA. 

Na Palestře se konal workshop pro sportovní svazy, kde byla představena kalkulačka uhlíkové stopy,  

následoval meeting projektu OCEAN. 

Na základě předchozích jednání se zúčastněnými stranami R. Kumpošt předložil členům VV 
Memorandum o spolupráci mezi Českým olympijským výborem, Libereckým krajem, městem Liberec 
a Technickou univerzitou v Liberci při kandidatuře a organizaci zimního Evropského olympijského 
festivalu mládeže 2029 nebo 2031. 

A.Kliment představil záměr uspořádat v Praze kongres Evropských olympijských akademií na přelomu 
září/října 2025. 

USNESENÍ 

U8/1/16-12-2024 VV ČOV bere na vědomí předložené informace z oblasti mezinárodní agendy. 

VV ČOV schvaluje předložené Memorandum o spolupráci při kandidatuře a organizaci zimního 

EYOF 2029 nebo 2031. 

 

 

 

 

 



 

 

9. PLÁN AKCÍ NA DALŠÍ OBDOBÍ 

P. Graclík informoval o akcích plánovaných na nadcházející období a o změně termínu březnového 

zasedání VV ČOV, který proběhne dne 10. 3. 2025.  

USNESENÍ 

U9/1/16-12-2024 VV ČOV bere na vědomí předloženou informaci o plánovaných akcích ČOV. 

 

    Následující zasedání VV ČOV se uskuteční dne 14. 01. 2024 od 14:00 hod. v České národní bance. 

 

 

 

 

 

 

___________________________ 

Jiří Kejval, předseda 

 

 

____________________________ 

Petr Graclík, generální sekretář 

 

  

______________________ 

Monika Popelová, zapisovatelka 


